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Openbaar

Onderwerp beantwoording artikel 45 Swollwacht over mogelijke planvorming van 
windmolens op de gemeentegrens Zwartewaterland in de 
Mastenbroekerpolder

Versienummer eind

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Informant Tim Idema
Afdeling Leefomgeving en Mobiliteit
Telefoon (038) 498 2787
Email T.Idema@zwolle.nl

Financiële gevolgen
Betreft doel 6.4.1 We bevorderen dat Zwolle op termijn energieneutraal is
Begroting wijzigen Nee
Dekking ten laste van

Bijlagen 1. Artikel 45 vragen Swollwacht dd 30 juli 2022

De raad wordt voorgesteld om kennis te nemen van:
De bijgevoegde beantwoording van de artikel 45 vragen van Swollwacht met het onderwerp 
planvorming windmolens op de gemeentegrens Zwartewaterland in de Mastenbroekerpolder 
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Toelichting op het voorstel

Inleiding
In deze nota beantwoorden we de vragen van de Swollwacht fractie n.a.v. berichtgeving over 
windmolenplannen op de gemeentegrens Zwartewaterland in de Mastenbroekerpolder. 

Kernboodschap
Vanuit de Swollwacht fractie zijn er Artikel 45 vragen gesteld op 30 juli 2022 over recente berichten 
over concrete plannen voor de realisatie van windmolens in het grensgebied met Zwartewaterland in 
de Mastenbroekerpolder.
 
Vragen en antwoorden:
Met deze informatienota reageren wij op de hieronder gestelde vragen van de fractie Swollwacht.

1. Is het college op de hoogte van een plannen voor het plaatsen van 10 megawindturbines op 
de gemeentegrens Zwolle-Zwartewaterland tegen de wijk Stadshagen aan?

Nee. We hebben hierover contact opgenomen met de buurgemeente. Het blijkt dat dit nieuws op eigen 
initiatief door de ondernemerskring Genemuiden (OKG) naar buiten is gebracht (als aankondiging de 
verkenning te willen starten). Als ‘ideegebied’ is door OKG een zone ingebracht waar in een 
lijnopstelling 10 moderne windturbines ‘technisch gezien’ kunnen komen. De planvorming van de OKG 
is gelijktijdig met het zoeken van de publiciteit ook in een brief naar de gemeente Zwartewaterland en 
de provincie verzonden. De gemeente Zwolle heeft geen brief ontvangen.   

2. Zo ja, op welke wijze trekt het college samen met de gemeente Zwartewaterland op om 
transparant te handelen en communiceren in het belang van de inwoners van Stadshagen?

Indien er een gebiedsproces wordt gestart met ondersteuning van de buurgemeente, zal Zwolle 
uiteraard vanwege de ruimtelijke impact en nabijheid actief betrokken willen worden, zoals ook al wordt 
samengewerkt bij het opstarten van het gebiedsproces in Haerst en Genne-Holten. 

3. Zo ja, welk communicatieplan ligt er om de inwoners van Stadshagen mee te nemen in alle 
relevante projectstappen in de ontwikkeling van de grootschalige energie waar ze vanuit hun 
wijk tegenaan zullen kijken?

Mocht de gemeente Zwartewaterland dit gebiedsproces omarmen dan zijn zij in the lead om dit op te 
pakken, en zal net zoals het proces in Haerst en Genne-Holten in afstemming met de gemeente Zwolle 
en de andere buurgemeente Kampen worden opgetrokken.

4. Zo nee, kan het college, in overleg met de gemeente Zwartewaterland ons geruststellen dat er 
geen plannen liggen voor dit megawindproject?

Zie het antwoord bij vraag 1 en 2. OKG heeft zoals aangegeven kort geleden gelijktijdig met het 
interview in De Stentor de ideeën schriftelijk gedeeld met de gemeente Zwartewaterland. Wethouder 
Rietman laat in een interview met De Stentor op 30 augustus weten het veel te prematuur te vinden 
wat de OKG naar buiten heeft gebracht aan planvorming. Het college wil eerst met de raad en de 
bewoners uit het gebied verkennen wat er mogelijk is. 

file://test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/Beslisnota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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5. Op welke wijze en binnen welke termijn gaat het college de raad en de inwoners integraal 
informeren over alle bij het college bekende plannen voor grootschalige energieprojecten 
rondom Zwolle, die impact hebben op onze inwoners?

Gezien de hoge dynamiek en de stappen van omliggende gemeenten en provincies om zoekgebieden 
voor grootschalige energie opwek vast te leggen, is dit een doorgaand en open proces. Wij houden 
hierover contact binnen de RES regio, maar ook in de aangrenzende gebieden, zoals de noordkant 
van de Veluwe. Daarnaast zijn er nog initiatiefnemers actief die zonder eerst af te stemmen met de 
gemeenten, met wind en zonnepark plannen de publiciteit zoeken. Dit kan onrust veroorzaken. 
Leidend voor ons zijn de signalen vanuit de omliggende gemeenten, daar ligt immers in eerste instantie 
de bevoegd gezag rol. 

Openbaarheid
Ja.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Dick Emmer


